

《单词百科:payback是什么意思?payback怎么发音?payback的解释和用法》

英语单词payback是什么意思?payback怎么读?payback怎么发音?简答网为您整理了payback的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



payback怎么读

payback的读音:[' pe ɪ bæk]

payback的意思

- 1、n.回报;收益;
- 2、adj.偿付的;偿还的;

payback的近义词

- 1、**benefits** n.津贴费;利益(benefit的名词复数);(给职工的) 奖金;救济金;益处;

- 2、**profit** n.利润;好处;
- 3、**reimbursement** n.退还, 偿还;补偿;赔偿;
- 4、**remuneration** n.酬报;偿还;酬金;工资;
- 5、**repayment** n.偿还, 报答, 偿付的钱物;[金融]付还;repay的派生;

payback的双语例句

- 1、Payback is an ad hoc rule.

回收期法是一种特设的规则.

- 2、The payback period is the number of years needed to recover the initial cash outlay.

回收期是指收回最初现金投入所需要的年数.

- 3、His victory was seen as payback for all the hard work he'd put in during training.

他的胜利被视为训练期间所有辛苦的回报。

- 4、This was payback time. I've proved once and for all I can become champion...

这是回报的时刻。我已经完全证明了我能成为冠军。

- 5、Scourge : Scourge, transform! Fine, now it's time for payback, Prime.

天灾, 变形! 好, 是你偿还的时候了, 擎天柱.

- 6、As a payback, Taoism was declared to be the first religion at that time.

作为回报,唐朝建立初期, 道教被尊为第一教.

- 7、The payback period is usually 1 ~2 heating seasons, even less than 1 heating season.

而余热回收系统的投资回收期一般在1~2个采暖季, 有时甚至小于1个采暖季.

- 8、There is a substantial payback in terms of employee and union relations...

雇员和工会关系大有改观。

- 9、It's payback time for all the mean things he's done to us.

现在是他因对我们所做的全部卑劣的事而得到报应的时候了。

10、They will be gunning for payback AND to end our streak.

他们将可能会从背后开枪,来终止我们的连胜。

11、That is, he insists on a payback rule a cutoff period of four years.

那就是说,他坚持于一个截止期为四年的回收期规则。

12、In using payback period method, a maximum payback period is set for all projects.

在应用回收期法时应为所有项目制定一个最长回收期。

13、And calculated the rate of power saving and payback period after the technology being carrie.

结合工程实例用逐月分析法对该技术实施后的节电率、回收期进行了计算。

14、The simplicity of payback makes it an easy device for describing investment projects.

回收期法的简易性使它成为描述投资项目的一种容易的策略。

15、a 10-year payback

10年的投资回收期

16、They have done absolutely nothing to develop young players and this summer will be the payback time.

他们根本就没有努力培养年轻球员,今年夏天他们将自食其果。

17、The immediate payback for them is publicity.

对他们来说立竿见影的回报是获得了公众关注。

18、What is the payback time for the investment of the development of the product or service?

开发新产品或服务的投资回收期?

以上是简答网为您整理的payback怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看

更多关于payb

ack的用法、payback的释义

、payback的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/payback>

